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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Testületi ülés ideje: 2024. szeptember 19.  

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 

tér 1. I. emelet Díszterem 

 

 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 

4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 

7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 

6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 

28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 

15 Mihalecz András tanácsnok 1 - 

8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 

3 Perlaki József tanácsnok 1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

10 Torma János tanácsnok 1 - 

17 Bereczki Dávid tanácsnok 0 - 

13 Pintér Attila képviselő 1 - 

16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

11 Felder Frigyes képviselő 1 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy 17-en vannak 

jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. Szomorú hírrel kezdte a beszámolót. 

Elhunyt Kling József szobrászművész, aki a Kaposvár Szolgálatáért kitüntetést is megkapta. 

 

Egyperces néma felállással emlékeztek a szobrászművészre. 

 

Egy Hivatalban bekövetkezett személyi változást jelentett be. Az alakuló közgyűlésre egy új 

Szervezeti és Működési Szabályzatot terjeszt a Közgyűlés elé. Szirják Imréné igazgató 

asszonynak megköszönte a munkáját. Felkérte, hogy stratégiai főmérnökként dolgozzon 

mellette szeptember 4-től. Tóth Gábor Lajos lett az új műszaki igazgató. Három pályázó közül 

választották ki. Jó munkát kívánt neki!  

Az elmúlt tíz év legmagasabb árvize vonul le a Dunán, ahol rengetegen dolgoznak, hogy védjék 

az ott élőket és környezetet. Kaposvári katonák, és a Kötél Egyesület tagjai is részt vesznek a 

védekezésben. A képviselők közül is volt, aki részt vett a homokzsákok lerakásában. 

Kaposváron is rengeteg csapadék hullott pár nap alatt, de szerencsére nem lépett ki a medréből 

a Kapos. 

Októberben új testület kezdi meg munkáját. Sok képviselő marad, akik több időn keresztül 

dolgoztak már a testületben. A leköszönő képviselőknek megköszönte a munkáját. Az elmúlt 

évtized volt a legsikeresebb, még az előző pár év problémái miatt is. Be kellett zárkózni a 

járvány miatt, utána kitört a szomszédban a háború, energiaválság, magas infláció. Büszke lehet 

mindenki magára, mert a nehézségeket eddig legyőzték. Megköszönte, hogy az előző öt évben 

a város érdekét képviselve fejezik be munkájukat. Óriási károkat okozott a nyári aszály, amikor 

majdnem két hónapig nem esett eső. Megköszönte a munkáját azoknak, akik a kiültetett 

növényeket megpróbálták életben tartani. Elkészült a Szentjakabi Bencés Apátság. Figyelmébe 

ajánlotta mindenkinek. A következő ütemben a fogadóépületeket próbálják megújítani. Amikor 

az elkészül, akkor lehet olyan rendezvényeket szervezni, amik bemutatják az akkori kort. 

Folytatódik a város újraiparosításának a programja. Három gyár is épül. Az üveggyár építése 

jó ütemben halad, körülbelül két hét múlva mennek megnézni. Véleménye szerint nyár elején 

megnyílhat az elő kemence. Lineáris motorgyár csarnokának belső munkálatai készülnek most. 

Jelentős munkaerő felvételt fog jelenteni, ha elkészül. Az Északi Ipari Parkban is lassan elindul 

a munka. A 160 hektáros terület betelepítésén dolgozik Alpolgármester úr. A Szabó Fogaskerék 

Gyárnál szeptember 30-án kezdik meg a műszaki átvételt. Kaposváron szükség van arra, hogy 

iparosítsanak. A bérek tekintetében is és a munkanélküliség miatt is. Szeretne bekerülni a 

gazdasági erő tekintetében az első tízbe. Azok a városok jutottak előre, amelyek olyan közúti 

infrastruktúrával rendelkeznek, amire szükség van az ilyen fejlődéshez. Székesfehérvár, Győr, 

Kecskemét, Nyíregyháza, Debrecen, valamint a környező települések is.  

Megkezdték a fasorok további felmérését is ősszel. Megnézik, mely fák jelentenek veszélyt, 

amit lehet, gyógyítanak, amit nem azt kivágják, és helyette újat telepítenek. Két éve kezdték el 

ezt a munkát. Közlekedésbiztonságban is lépett a város előre. Négy helyre helyeznek ki a 

városban traffiboxokat. Folytatódnak az útfelújítások is. Jelenleg a Fő u. felújítása folyik, a 

Bajcsy-Zs. utcában is reméli, hogy minél hamarabb végez az E-on. Egy új közterület-rendeletet 

fog a testület elé terjeszteni, hogy rövidebb legyen az utak javítási ideje. A Kodály Iskola 

környéke elkészült, az Anna utcáról még hiányzik a kopóréteg. Kiírták a közbeszerzést 

töröcskei út első ütemének felújítására is.  

Két bölcsőde is épült a városban. Az egyik az Irányi D. utcában önkormányzati, a másik a 
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Kisgáton a református egyház beruházásában. Több esküvő volt ebben az évben, mint az 

előzőekben. A gépész üres, mert felújításra kerül. Három iskolában újítják fel az iskolaudvart. 

A Kisfaludy Iskolában nem aszfalt lesz az udvaron, hanem gumiburkolat. A tanévkezdés is 

elindult. Rekord jelentkezője van az egyetemnek.  

 

Kérte, hogy a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl vegyék fel a napirendre  

- az interpellációt.  

 

Dr. Nadrai Norbert képviselő kérte, hogy napirend után felszólalhasson. Kérte a képviselőket, 

hogy szavazzanak.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6295   Száma: 24.09.19/0/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 08:34  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a napirendekről a testület az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

100/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 

napirendjére az Interpelláció napirendet. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 

 

NAPIREND: 

 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és 

a költségvetési rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

2. Előterjesztés a lakáscélú helyi támogatásokról szóló 3/2001. (III. 1.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
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3. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: 

Ltv.) végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

4. Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

5. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

 

6. Előterjesztés Mártírok és Hősök Közalapítvány alapító jogainak átvételéről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

7. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

8. Előterjesztés igazgatási szünet elrendeléséről 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

9. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

10. Előterjesztés Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj 2025. évi 

fordulóhoz való csatlakozásról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

11. Előterjesztés utcák elnevezéséről 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

12. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2024. II. negyedév) 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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13. Tájékoztató a 2024. évi költségvetés I-VII. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

      14. Interpelláció 

 

Zárt ülésen: 

 

14. Előterjesztés "Virágos Kaposvárért", valamint "Virágos ház, Virágos erkély" 

díjak 2024. évi adományozásáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Tóth Gábor Lajos igazgató 

 

15. Előterjesztés a "Szabadságért Kaposvár Emlékérem" adományozásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

16. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelöléséről egyedi közgyűlési döntéssel 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

17. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal 

kapcsolatos magatartás - a nem mezőgazdasági hasznosítású belterületi 

ingatlannak parlagfüvön kívüli, egyéb gyomok tekintetében történő 

gyommentesítés elmulasztása miatt alkalmazott bírságot megállapító I/4505-

5/2024. számú határozat ellen benyújtott fellebbezés tárgyában 

Előterjesztő:  Borhi Zsombor alpolgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

 

-----1 Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 

költségvetési rendelet módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy nagyon részletes anyag készült. A félévet úgy zárta 

az önkormányzat, ahogy tervezték. Semmi olyan nem történt, ami szóbeli kiegészítést 

igényelne. A beruházási munkák folynak, a tanévet elkezdték az intézmények, az óvodákban is 

zajlik az élet. A 2023-ig szóló várospolitikai programnak megfelelően mennek a dolgok. Két 

módosító indítvány érkezett.  

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő kérdése volt az Elena programmal kapcsolatban, hogy van-e 

valamilyen fejlemény, sikerült-e előrelépni? A közvilágítás fejlesztésével kapcsolatban 

kérdezte, hogy a fejlesztési hitelhez kapcsolódóan sikerült-e a Kormány engedélyét 

megszerezni? Mikor valósulhat meg a közvilágítás korszerűsítése? Az Észak-Nyugati 

városrészben az OTP fiók bezárásával kapcsolatban tud-e valamit tenni, hogy a fiók nyitva 

maradjon, vagy valamilyen más elképzelése van-e, hogy kezelhető legyen a helyzet?  
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dr. Nadrai Norbert József képviselő a júniusi közgyűlésen jelezte, hogy behozza a 

sportrendelettel kapcsolatos előterjesztést. Az átruházott hatáskörben levő 23/24 évi bajnoki 

időszakra működési költségekre és a játékosok részére prémium kifizetés költségeire több, mint 

tízmillió forint milyen viszonyban van az elfogadott sportrendeletben? Mennyit keres egy 

labdarúgó Kaposváron, hogy prémiumot kell fizetni? Tájékoztatást kért július, augusztus 

hónapra az elektromos kerékpárok használatáról. Több helyen van költség a kerékpárok 

javítására, alkatrészekre. Mi indokolja, hogy újabb finanszírozást kapjon a közbringa? Az 

üzemeltetési kiadás is nőtt. Mi az oka? Kerékpárút közbeszerzési pályázata mikor kerül 

kiírásra? A kisgáti közvilágítás költsége várhatóan mennyi lesz? A szentjakabi romoknál mi az 

oka a visszafizetési kötelezettségnek, milyen költséggel nem tudnak elszámolni? A 

Mentőalapítvány részére munkaruha vásárlásra adott kétmillió forintnak mi az oka? A Tegnap-

Ma-Holnap kiadvány megjelentetésének milyen költsége volt? A Mága koncert összesen 

mennyibe került?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester a közbringával kapcsolatban elmondta, hogy ez a rendszer 

évről évre költségekkel fog járni. Bármilyen járműnek vannak költségei, főleg ha nem 

sajátjukként használják azokat. Alkatrészeket kell raktározni ahhoz, hogy megfelelő 

minőségben álljanak rendelkezésre a kerékpárok. A próbahónap alatt erőteljes használatnak 

voltak kitéve, utána 20-30 százalékos csökkenéssel beállt a rendszer. Kétfelé lehet bontani az 

alkatrész szükségleteket. Van egy része, amelyik garanciális, mellette vannak olyan 

meghibásodások, amiket kénytelen az önkormányzat pótolni. Egy letörött lámpát nem lehet 

garanciális hibaként elszámolni. Szerencsére a kaposváriak használják és megszerették, bízik 

benne, hogy a képviselő is használni fogja a rendszert. 

 

Szita Károly polgármester Elenával kapcsolatban elmondta, hogy a közbeszerzési tárgyalási 

folyamat továbbra sincs lezárva. Nem gondolta, hogy Brüsszellel dolgozni ennyire bonyolult. 

Talán jövő héten megkapják a pozitív elszámolást. Ezért nem tudja összekötni még a 

közvilágítással. Öt várossal tárgyalnak az Elena tagjai és a két eredményes pályázatot benyújtók 

között. Reméli, hogy egy hónap múlva lesz eredménye a tárgyalásoknak. A Kormány döntött 

az egymilliárd forintról, reméli, hogy december 31-ig megköthető lesz a szerződés. Most jutott 

odáig a közvilágítási rendszer, hogy két héten belül kiírják a közbeszerzést. Rendkívül nehéz 

volt a műszaki dokumentációkat megcsinálni, minden anyag elkészült. Kétféle variációt írtak 

ki, az egyik az okos rendszer, amely jóval drágább, mintha csak lámpákat cserélnek. 

Egymilliárd és ötszázmillió forintot raktak félre a költségvetésben. Az E-on-nak ezúton is 

üzente, hogy a pénzt nem elvinni kell, hanem visszafordítani. Kaposfüreden már évtizedek óta 

olyan problémák vannak, hogy áramkimaradások vannak az általuk működtetett 

vezetékrendszeren, hogy az tarthatatlan. Az, hogy kicserélik az égőket, még nem lesz 

működőképes, a vezetékrendszert is fel kell újítani, amit az E-on-nak kell megcsinálnia. Ha ők 

nem csinálják meg, akkor nem fognak rendesen világítani a lámpák. Az OTP kérdése nem a 

költségvetéshez tartozik. Azt állítják, hogy nincsenek ügyfelek. Megpróbálhatják, de nem 

biztos, hogy sikerülni fog. Teljesen megváltozott a bankszokás, szinte csak a pénztár működött. 

A sportrendeletet ő nem engedte a testület elé terjeszteni, mert még szerinte nem állt össze. A 

Rákóczival abban állapodtak meg, ha az első tízben bent van, akkor tervezhetnek jutalmat. 

Negyedik lett az elmúlt bajnoki évben, ezért kaptak jutalmat. Nem tudja, hogy mennyit 

keresnek a labdarúgók. Prukner elnök úr rendelkezésére áll ebben a témában, de név szerint 

nem fogja mondani. A kisgáti közvilágítással kapcsolatban elmondta, hogy az E-on átvette, 

amikor még alig volt ott ház. Elkezdtek építkezni nagyon sokat, egy komplett városrész lett. 

Arra költenek 2,5 millió forintot annak érdekében, hogy felmérjék, mit kell csinálni. Százmillió 

forint alatt nem fogják megúszni valószínűleg. A Tegnap-Ma-Holnap kiadvány 15 millió 



7 
 

forintba került. 2030-ban is kiadják. Véleménye szerint ez egy jó kiadvány, mert jó forgatni. 

Folyamatába mutatja be a múltat, a mát, ahogy az kialakult, és azt, hogy mit szeretnének elérni. 

Az abban levő dolgok közül minden el fog készülni. Van, hogy nem azonnal, mert például a 

67-es útra 20 évet kellett várni. Minden azon múlik, hogy a cél legyen világos, számon kérhető, 

és hinni kell benne, hogy megvalósulhat. Mága Zoltán ingyen jött a városba, tele volt az Aréna. 

Azt felvállalták, hogy az infrastruktúrát biztosítják. A színpadot kellett felépíteni, a hangosítást 

biztosítani, meg be kellett székezni a Sportcsarnokot. Ez került ennyibe. A fellépők ingyen 

jöttek.  

 

Balogh Beáta igazgató elmondta, hogy a 144 millió forint visszafizetési kötelezettség az miatt 

van, hogy nem fejeződött be a beruházás év végéig. Beadták a kérelmet, hogy ezt az összeget 

más forrásra el tudják számolni, amire még nem érkezett válasz.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Pintér Attila képviselő egyetértett a Polgármesterrel, hogy a lámpatestek cseréje nem jelenti 

azt, hogy a hálózat jó minőség lesz. A lakók azt fogják számon kérni, hogy legyen jó a 

közvilágítás. A város lakóinak komfortérzetét jelentős mértékben befolyásolja. Azt kérte, hogy 

tegyen meg mindent annak érdekében, hogy a hibák megszüntetésre kerüljenek.  

 

Felder Frigyes képviselő arra kérte a Polgármestert, hogy a kaposvári vállalkozók érdekében 

tolmácsolja azt a kérést, hogy egy amper emelés ne kerüljön fél évbe, amit az E-on törvényesen 

megtehet. Ezzel gátolja országosan a vállalkozók működését.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő jelezte, hogy a mentősök munkaruházatával, és a 

kaposfüredi kerékpárúttal kapcsolatos kérdésekre nem kapott választ. Az egyik kiegészítő 

határozati javaslata, hogy az ország- és vármegyebérletek helyi járatokon való elfogadása 

kapcsán hatalmazza fel a Közgyűlés a Polgármestert, hogy tárgyaljon a közlekedési tárca 

vezetőjével. Érd, Budapest, Esztergom és Zalaegerszeg már csatlakozott ehhez a rendszerhez. 

A városban dolgozók és tanulók több, mint fele vidéki. A tömegközlekedés helyett egyre többen 

autót használnak, ami parkolási gondokat okoz a városban. Lehetőség nyílna, hogy 

újratárgyalják azt a koncepciót, hogy az állam által adandó kompenzációt nem kapja meg a 

város. Ez a 65 év feletti nyugdíjasok jegye, amit a költségvetésből pótolnak. A másik javaslata, 

hogy hatalmazza a fel a Polgármestert, hogy tárgyaljon az OTP-vel. Az Észak-Nyugati 

városrész egy elöregedő városrész, elmondták, hogy mi az, amiben tudnak, és mi az, amiben 

nem tudnak segíteni. A csoportos megbízások feladásával is a Széchenyi térre kellene menni, 

de a közlekedés nehézkes, mert átszállásokkal lehet csak elérni. Mindkét kiegészítés 

felhatalmazást tartalmaz, amely költségvetési vonzatot takarhat később.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy felhatalmazás nélkül is megteszi ezeket a dolgokat. 

Az OTP kapcsán alpolgármester úr is, képviselő úr is jogász, próbálják meggyőzni őket. 

Megpróbálta, de kudarcot vallott. A mentősökkel kapcsolatban elmondta, hogy kérték, hogy jó 

bakancsot szeretnének. Fél évig tartott, amire találtak ilyet, erre kapták a pénzt. Nem csinál 

belőle rendszert, de most volt rá erő. A kaposfüredi kerékpárútra az interpelláció kapcsán 

válaszolt. Az országbérlet külön történet. A kaposváriak rosszabbul járnának ezzel. Szeretne 

még egyszer ráfordulni a kérdésre. Egy olyan anyag készül, hogy egy olyan vegyes konstrukció 

legyen kialakítva, amibe a Volán buszok és a helyi buszok is részt vesznek a helyi 

közlekedésben. A módosító indítványokat nem javasolta elfogadni, kérte a képviselőket, hogy 

szavazzanak róluk.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6296   Száma: 24.09.19/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:09  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő bérletekkel kapcsolatos módosító 

indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 23.53 22.22 

Nem 13 76.47 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6297   Száma: 24.09.19/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület az OTP bezárásával kapcsolatos módosító indítványáról az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 23.53 22.22 

Nem 13 76.47 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6298   Száma: 24.09.19/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

 

101/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az önkormányzat 2024. évi 

költségvetésének I. félévi végrehajtásáról és a költségvetési rendelet módosításáról szóló 

előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 

 

1) A Közgyűlés a 2024. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről szóló beszámolót jóváhagyólag 

tudomásul veszi. 

 

2) A Közgyűlés a polgármesteri hatáskörbe utalt döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag 

tudomásul veszi. 

 

3.) A Közgyűlés a Kaposfüredi Sport Club részére a 2024/2025-ös bajnoki időszak TAO 

pályázat önerejének és működési kiadásainak biztosítása érdekében 2024. II. félévre 1.680 

e Ft támogatást hagy jóvá és vállalja, hogy az Önkormányzat 2025. évi költségvetési 

rendeletében 2025. I. félévre további 1.680 e Ft támogatást biztosít.  
 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. (2024. évi támogatás) 

Határidő:  2025. február 28. (2025. évi támogatás) 

 

4.) A Közgyűlés a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság részére a 121/2019.(XI.28.) 

önkormányzati határozat 18.) pontja alapján adminisztratív és technikai feladatok ellátása 

érdekében legfeljebb 6 fő részfoglalkoztatású, megváltozott munkaképességű személy 

határozott idejű alkalmazására jóváhagyott 3 álláshely betöltésének határidejét 2025. 

november 30.-ra módosítja. 
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Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Sziberné Fehér Éva igazgató 

Határidő: 2025. november 30. 

  

5.) A Közgyűlés a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum részére a 3 fő 4 órás 

megváltozott munkaképességű személy határozott idejű alkalmazására jóváhagyott 1,5 

álláshely betöltésének határidejét 2025. november 30-ra módosítja.  

 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 dr. Ábrahám Levente igazgató 

Határidő: 2025. november 30. 

 

6.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy Kaposvári Sportközpont és Sportiskola kosárlabda 

szakosztályánál a 121/2019.(XI.28.) önkormányzati határozat 6. pontjával jóváhagyott 1 fő 

technikai vezető, a 4/2020.(I.30.) önkormányzati határozat 11. pontjával jóváhagyott 1 fő 

gazdasági ügyintéző és a 68/2020.(IX.24.) önkormányzati határozat 11. pontjával 

jóváhagyott 1 fő szakosztályvezető határozott idejű és évente hosszabbított álláshelyek 

határozatlan idejű álláshelyekké történő módosítását engedélyezi. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

  Fekete Ádám igazgató 

Határidő:       2024. december 31. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6299   Száma: 24.09.19/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 17/2024.(IX.30.) 

önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----2 Előterjesztés a lakáscélú helyi támogatásokról szóló 3/2001. (III.1.) önkormányzati 

rendelet módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a Polgármester évértékelő beszédében ígért rendelet 

felülvizsgálata történt meg. Polgármester úr ígéretet tett, hogy egy új rendszert fognak 

kidolgozni. A korábbi rendszer a CSOK és a CSOK 10-re épült. Az új rendszer a CSOK +-t 

figyelembe veszi, de nem kell kötelezően felvenni ezt a hitelt a támogatás igénybevételéhez. 

Nagyon fontos különbség az állami támogatáshoz képest, hogy a már megszületett gyermekek 

után is támogatásra lesznek jogosultak a családok. Ez a gyakorlatban úgy történik, hogy 

differenciálnak. Abban az esetben, ha új gyermeket vállalnak a családok, akkor a támogatás 2/3 

része vissza nem térítendő, 1/3-a pedig kölcsön. Abban az esetben, ha már meglévő gyermek 

után veszik igénybe a támogatást, akkor ez az arány megfordul. Szintén lehet majd 

lakásépítéshez, új lakás vásárláshoz és telekvásárláshoz is igénybe venni a támogatást. A 

támogatás összege a lakásépítésnél 4.000.000,-Ft-ra emelkedik, bővítés esetén 2.500.000,-Ft-

ra emelkedik. Ez gyakorlatilag a legfontosabb része ennek a rendeletmódosításnak. 

 

Szita Károly polgármester megköszönte a sok munkát a kollegáknak. 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a rendeletet, mert véleménye szerint egy 

nagyon jól áttekinthető rendelet került eléjük. Támogatandó az előterjesztés.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6300   Száma: 24.09.19/2/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:14  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 18/2024.(IX.30.) 

önkormányzati rendeletét a lakáscélú helyi támogatásokról szóló 3/2001. (III.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----3 Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 

végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6301   Száma: 24.09.19/3/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:14  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

102/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Kossuth L. u. 48/a., 

b., és c. szám alatti lakóingatlanok átmeneti, az ingatlanok felújításáig történő, irattározási célú 

hasznosítását engedélyezi, és azokat a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság kezelésében 

tartja. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:   2024. október 31. (határozat közlése) 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6302   Száma: 24.09.19/3/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 19/2024.(IX.30.) 

önkormányzati rendeletét a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 

végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----4 Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6303   Száma: 24.09.19/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 
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Tárgya: a testület a város egyes területeinek, fasorainak és fáinak védetté nyilvánításáról 

szóló rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 20/2024.(IX.30.) 

önkormányzati rendeletét a város egyes területeinek, fasorainak és fáinak védetté 

nyilvánításáról szóló  rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6304   Száma: 24.09.19/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:16  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a Deseda-tó és környéke védelméről szóló rendelet-módosításról az 

alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 21/2024.(IX.30.) 

önkormányzati rendeletét a Deseda-tó és környéke védelméről szóló önkormányzati 

rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6305   Száma: 24.09.19/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:16  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 

rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 22/2024.(IX.30.) 

önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 

szóló önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

-----5 Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6306   Száma: 24.09.19/5/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:16  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.32 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 
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103/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár Településrendezési eszközeit 

érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 377/2005. (XII. 14.) számú határozattal 

jóváhagyott és többször módosított településszerkezeti tervét az „M26/2022-OTÉK” jelű 

valamint az „M28/2023-OTÉK” módosítás kapcsán  

a. a Deseda árok – tervezett északi harántoló út – Guba S. utca – Árpád utca által 

határolt tömb vonatkozásában a határozat 1. melléklete szerinti-; 

b. a  Guba S. utca – Deseda árok - Dombóvári út – Izzó út – 3531, 3533/9 hrsz.-ú 

utak- Nagygát utca - 6331/3 hrsz-ú ingatlanra tervezett út által határolt tömb 

vonatozásában a határozat 2. melléklete szerinti-; 

c. az Arany J. utca – Zaranyi út – belterületi határvonal – tervezett út által határolt 

tömb vonatkozásában a határozat 3. melléklete szerinti-;  

d. a Gilice utca – Cseri út – Kapos folyó – Zselici út által határolt tömb 

vonatkozásában a határozat 4. melléklete szerinti-;  

e. a Csillag utca – 17650 hrsz-ú út – Somhegyi utca – Nádasdi utca – belterületi határ 

által határolt tömb vonatkozásában a határozat 5. melléklete szerinti tartalommal 

módosítja. 

 

Felelős:              Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:           azonnal 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a településszerkezeti terv egységes 

szerkezetben történő feldolgozását. 

 

Felelős:                Szita Károly polgármester 

Közreműködik:   Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:             azonnal 

 

3.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az „M26/2022-OTÉK” jelű módosítás kapcsán az 

Állami Főépítész SO/08/00215-10/2024. számú záró szakmai véleményét elfogadja. 

 

Felelős:    Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal  

 

4.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az „M28/2023-OTÉK” jelű módosítás kapcsán az 

Állami Főépítész SO/08/00359-8/2024. számú záró szakmai véleményét elfogadja. 

 

Felelős:    Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal  

 

5.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy döntött, hogy a Kaposvár „M29/2024-OTÉK” 

jelű településrendezési eszközök módosítási eljárása során a partnerek és véleményezésre 
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jogosult szervek véleményeit és az arra adott tervezői válaszokat összefoglaló, az 

előterjesztés 2. melléklete szerinti jegyzőkönyvet elfogadja. 

Felelős:              Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:            azonnal 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6307   Száma: 24.09.19/5/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:17  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 22/2024.(IX.30.) 

önkormányzati rendeletét Kaposvár Településrendezési eszközeiről szóló rendelet 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----6 Előterjesztés a Mártírok és Hősök Közalapítvány alapító jogainak átvételéről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6308   Száma: 24.09.19/6/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:17  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

104/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Mártírok és Hősök Közalapítvány 

alapítói jogainak átvételéről szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott.  
 

1.) A Közgyűlés a Mártírok és Hősök Közalapítvány alapítói jogainak a Szociális és 

Gyermekvédelmi Főigazgatóságtól történő átvételét támogatja. 
 

2.) A Közgyűlés a közalapítvány alapító okiratának módosítását az előterjesztés 1. sz. 

mellékletében foglaltak szerint elfogadja.  
 

3.) A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az alapítói jogok átvételével kapcsolatos 

megállapodás és az egységes szerkezetbe foglalt, módosított alapító okirat aláírására, 

valamint a változásbejegyzéssel kapcsolatos bírósági eljárás lefolytatására.  
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2024. november 20. 

 

 

-----7 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az 5/2024.(II.15.) sz. határozattal kapcsolatban kérdezte, 

hogy mikor lettek a dokumentációk benyújtva és mikor kapták meg az engedélyt? A 

16/2024.(II.15.) határozattal kapcsolatban kérdezte, hogy a ki nem vett 88 nap szabadságnak 

mennyi a megváltási értéke? 

 

dr. Csillag Gábor jegyző az első kérdésre a válasz, hogy júniusban lett beadva és a múlt héten 

jelent meg a Magyar Közlönyben. A másik kérdésre a válasz, hogy a polgármester fizetését be 

kell szorozni durván két és fél hónappal, ekkora összeg.  

  

Szita Károly polgármester végkielégítést nem fog kapni.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6309   Száma: 24.09.19/7/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:20  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.32 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

105/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 

határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 96/2023. (VI. 22.) 

önkormányzati határozat határidejét 2024. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 109/2023. (IX. 21.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2024. november 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. november 30. 

 

3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 164/2023. (XI. 30.) 

önkormányzati határozat 18. pontjának határidejét 2025. március 31-re módosítja. 

 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. március 31. 

 

4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 5/2024. (II. 5.) 

önkormányzati határozat 11. pontjának határidejét 2024. december 31-re módosítja. 
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 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 

 

5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul vette a polgármester 2024. évi 

szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 Határidő:  folyamatos 

 

6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 75/2024. (VI. 27.) 

önkormányzati határozat 10-12. és 16. pontjainak határidejét 2024. november 30-ra 

módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. november 30. 
 

-----8 Előterjesztés igazgatási szünet elrendeléséről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy felmerült a nyári igazgatási szünet is, de ez csak 

akkor kivitelezhető, ha többi hivatalban is ugyanakkor lenne igazgatási szünet. 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6310   Száma: 24.09.19/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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106/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri 

Hivatalában igazgatási szünetet rendel el a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. 

törvény 232.§. (3) bekezdése alapján 2024. december 23. napjától 2025. január 3. napjáig 5 

munkanapra. 

 

Felelős: dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina (az ügyfelek tájékoztatása) 

 dr. Gróf Regina irodavezető (dolgozók tájékoztatása) 

Határidő:  2024. december 12. (ügyfelek tájékoztatása) 

soron kívül (dolgozók tájékoztatása) 

 

-----9 Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6311   Száma: 24.09.19/9/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 87.50 77.76 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

107/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata térítésmentesen a Kaposvári Egyházmegye használatába adja a 

Kaposvár, Búzavirág u. 20. szám alatti ingatlanban található, a korábban használt 4 

csoportszoba és kiszolgáló helyiségek mellé az újonnan igényelt, 10,8 m2 alapterületű 

helyiséget közfeladat ellátása céljára a közfeladat ellátásának időtartamára, illetve 

addig, amíg önkormányzati feladatellátáshoz a helyiségek nem válnak szükségessé. 
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A Közgyűlés úgy határozott, hogy felhatalmazza a Polgármestert a használati 

megállapodás módosítására vonatkozó szerződés tartalmának egyeztetésére, és annak 

aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31.  

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 

előterjesztés 1. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata és Sőre-Bencs Barbara, valamint Sőre Ádám Jenő között 2024. július 

29. napján létrejött megállapodást a Kaposvár, Nyár u. 39/a. szám alatti ingatlanon 

húzódó árok tulajdonjogának rendezése tárgyában 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

   Halászné Jakab Eszter főépítész 

Határidő:  2025. december 31.  

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a kaposvári 0446/2 

hrsz-ú ingatlan legfeljebb 6000m2 nagyságú területét (Deseda tó) wakeboard pálya 

üzemeltetésére 2024. január 01. napjától 5 éves határozott időtartamra nyilvános 

pályázat keretében bérbe adja azzal, hogy az üzemeltetési időszakban fizetendő bérleti 

díj összege minimum 150.000,-Ft+Áfa/hó. Szezonon kívül a fizetendő bérleti díj 

minimum 25.000,-Ft+Áfa/hó. Kiszolgáló stég és ahhoz kapcsolódó felépítmény által 

elfoglalt területre a közterület rendeltetéstől eltérő célú használatainak szabályairól 

szóló rendelet díjtételei vonatkoznak. A bérleti díj minden évben az előző évi, KSH által 

közzétett infláció mértékével emelésre került. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. október 31. (pályázati kiírás megjelentetése) 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 30/2023. (II.23.) 

önkormányzati határozat 5. pontjával módosított 87/2022. (VI.16.) önkormányzati 

határozatát az alábbiak szerint módosítja: 

 

„ Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy nyilvános pályázati 

eljárás keretében értékesíti az alábbi ingatlanokat az alábbi forgalmi értékek, mint 

minimum vételárak figyelembevételével együttesen: 

- telekalakítási eljárás során kialakult, kötelező feladatellátást nem szolgáló, üzleti 

vagyonába átsorolt, Kaposvár 3331/1 hrsz-ú, „kivett szennyvíztisztító” 

megnevezésű, 4 ha 5885 m2 nagyságú ingatlant nettó 10.000.000,-Ft, melynek 

értékesítését általános forgalmi adó nem terheli; 

Kaposvár 3330/1 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 2 ha 1682 m2 

nagyságú ingatlant 26.018.400,-Ft+ Áfa vételáron; 

Kaposvár 3328/1 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 1 ha 916 m2 

nagyságú ingatlant 13.099.200,-Ft+Áfa vételáron; 



23 
 

Kaposvár 3329 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 2267 m2 nagyságú 

ingatlant 2.720.400,-Ft+Áfa vételáron; 

- a vételár részben teljesíthető értékarányos telekcserével, a felajánlott ingatlan 

elfogadása tárgyában hozandó döntésre a vagyonrendelet hatásköri szabályai 

vonatkoznak; 

- a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény alapján az ingatlanok 

értékesítése kapcsán a Magyar Államnak elővásárlási joga van; 

- az ingatlanok értékesítésére megtekintett állapotban, a rendelkezésre álló vizsgálati 

jelentések ismeretében kerül sor, így a vevő nem követelheti az ingatlanokon levő 

épületek bontását, a bontott anyag elszállítását, építésre alkalmas terület kialakítását, 

környezetmentesítést; 

- az ingatlanok a Szabályozási Terv előírásainak figyelembevételével hasznosíthatóak, 

építhetőek be; 

- a telekhatár kitűzés vevő kötelezettsége és költsége; 

- a vevő köteles együttműködni a kaposvári 3331/1 hrsz-ú ingatlanon húzódó ingatlan-

nyilvántartásban fel nem tüntetett szennyvízvezetékre vonatkozóan térítésmentesen 

szolgalmi jog bejegyzésére a vezeték tulajdonosa által; 

- az Önkormányzat a tulajdonjogát a vételár teljes kiegyenlítéséig, illetve az esetleges 

telekcsere esetén a birtokbaadásig fenntartja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. október 15. (pályázati kiírás megjelentetése)” 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 83/2024. (VI.27.) 

önkormányzati határozat 12. pontjával módosított 58/2023. (IV.27.) önkormányzati 

határozat 20-23. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 

„20. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a nemzeti 

vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami 

vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a 

Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam 

tulajdonában lévő, Kaposvár 4340/13 hrsz-ú, „sportcsarnok” megnevezésű ingatlan 1/1 

tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

21. A kaposvári 4340/13 hrsz-ú ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 15. pontjában 

meghatározott „sport” helyi közfeladat céljára történő hasznosításra kívánja tulajdonba 

venni azzal, hogy az ingatlanon álló épületet el kívánja bontani és a helyén 

többkorosztályos szabadidősport parkot kíván létrehozni a mellékelt telepítési terv 

szerint. 
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Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

22. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a kaposvári 4340/13 hrsz-ú 

ingatlan tulajdonba adása érdekében felmerülő költségek megtérítését.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

23. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 

kaposvári 4340/13 hrsz-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával 

kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, valamennyi 

nyilatkozatot megtegye, az ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó 

megállapodást aláírja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31.” 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata a Kaposvár, Noszlopy G. u. 12. szám alatti társasházban levő, 

önkormányzati tulajdonú, kaposvári 93/A/1, 93/A/2 és 93/A/3 hrsz-ú ingatlanokat 

törzsvagyonából kiveszi és az üzleti vagyoni körébe sorolja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. október 31. 

 

 

 

-----10 Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj 2025. 

évi fordulóhoz való csatlakozásról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester az ösztöndíj pályázathoz csatlakozna 2025. évben is a város. 

Kaposvár volt az első, aki jelentkezett erre a pályázatra, amikor elindult.  Fele részben az 

Önkormányzat, fele részben az Állam járul hozzá ehhez. 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6312   Száma: 24.09.19/10/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiakról szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

108/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi fordulójához való csatlakozásról szóló 

előterjesztést és úgy határozott, hogy amennyiben a pályázat az előző évihez hasonló 

tartalommal kerül kiírásra, úgy csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi rendszeréhez, és felhatalmazza a 

polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő: kiírást követő 15 napon belül 

 

2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a polgármestert, hogy 

amennyiben a pályázat nem az előző évihez hasonló tartalommal kerül kiírásra, úgy 

hozzon döntést arra vonatkozóan, hogy az Önkormányzatnak célszerű-e csatlakozni a 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz, s erről a 

Közgyűlést a soron következő ülésén tájékoztassa. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő: kiírást követő 15 napon belül 

 

3.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy az 

önkormányzat Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 

történő csatlakozás esetén a 2025. évi Bursa ösztöndíjra 10.000 e/Ft önkormányzati 

önrészt biztosít, melyet a 2025. évi költségvetési rendeletében a szociálpolitikai 

előirányzatok között szerepeltet.  
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Felelős: Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

                           Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2025. február 28. 

 

 

-----11 Előterjesztés utcák elnevezéséről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6313   Száma: 24.09.19/11/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a határozati javaslatról a testület az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

109/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 3586/4 hrsz. alatti és a 

3587/12 hrsz. alatti ingatlanok a Szent Flórián köz elnevezést kapja.   

 

Felelős:                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2024. november 30. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 9725/7 hrsz. alatti 

ingatlan a Bárczi Gusztáv utca elnevezést kapja.   
 

Felelős:                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2024. november 30. 
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3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 9726/8 hrsz. alatti 

ingatlan a Zsigmondy Richárd utca elnevezést kapja.   

 

Felelős:                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2024. november 30. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 9725/19 hrsz. alatti 

ingatlan a Harsányi János utca elnevezést kapja.   

 

Felelős:                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2024. november 30. 

 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 0500/6 hrsz. alatti 

ingatlan a Csali dűlő elnevezést kapja.   

 

Felelős:                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2024. november 30. 

 

-----12 Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2024. II. félév)----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6314   Száma: 24.09.19/12/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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110/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a 

településrészi önkormányzatok 2024. II. negyedévben átruházott hatáskörben hozott 

döntéseiről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

-----13 Tájékoztató a 2024. évi költségvetés I-VII. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6315   Száma: 24.09.19/13/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

111/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2024. évi 

költségvetés I-VII. havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló 

tájékoztatót. 

 

 

-----14 Interpelláció  ----- 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kaposváron és a Zselicségben élők érdekében 

kérdezem: A Kaposvárt Szigetvárral összekötő kétszer két sávosra tervezett elkerülő- és 

gyorsforgalmi út tervezete a Tókaji Parkerdő területét és a Zselicet is érinti. Az itt élők még a 
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tervezési fázisban azt kívánják elérni, hogy a természeti területeket ne szelhesse át egy teljesen 

új, 2x2 sávos gyorsforgalmi út, a Zselici erdőséget ne csonkítsa egy ekkora mértékű építkezés, 

a nyomvonal ne húzódjon a településekhez közel. Hol tart információi alapján a tervezés 

folyamata? Mikor tárgyal a nyomvonalról az érintett közlekedési tárca vezetőjével? Milyen 

nyomvonalat javasol Ön? Mikor várható a végleges nyomvonal? Mit tesz az itt élők képviselete 

érdekében? Ez a tavalyi fórumon merült fel először. Talán Töröcskén kérdezték meg Öntől, 

hogy mi van ezzel. Akkor azt a választ adta, hogy nincs végleges nyomvonal, még nem tudni, 

hogy mikor lesz ennek a beruházásnak a finanszírozás alapján a kezdése. Azonban a tárcának 

a honlapján megjelent egy nyomvonal. Ez a lakókat élénken érdekli a Zselic-Kertvárosban, 

Töröcskén, Kaposvár közigazgatási területét is, illetve a Natura 2000-es területek kapcsán volt 

egyeztetés. Hol tart ez?” 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a 67-es útnak meg kell épülnie és meg 

is fog épülni, mert ez elsősorban Somogy Vármegye érdeke, illetve természetesen Kaposvárnak 

is. Ha tágabb környezetben nézi, akkor Dél-Dunántúlé is. Ennek az útnak úgy kell megépülnie, 

hogy ne okozzon érdeksérelmet az érintett útvonalon, nyomvonalon levő települések 

polgárainak. A tervezés két év múlva fog befejeződni.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a tényszerű választ.  

 

 

-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a közvilágítással kapcsolatosan tettem ismételten 

bejelentést,  van egy önkormányzati közvilágítási problémákat bejelentő online rendszer. Ez 

már korábban is felmerült, talán két éve említettem már Önnek, amelyben 48 óra az általános 

ügyintézési határidő amit tartalmaz ez a honlap. Külön kérek visszajelzést, külön kell jelezni, 

majd akkor eszközlik a válasz. Ez szerepel még mindig a honlapon két év után is. Mikor lesz 

alkalmas a rendszer, hogy a bejelentő választ is kapjon? Két évvel ezelőtti bejelentésemre sem 

kaptam választ. Nagyban segítené az emberek bejelentését, ha amikor bejelentik az emberek, 

akkor kapnának egy választ, hogy mikor fog ez a javítás elkészülni, akkor talán többen 

használnák. Így a közösségi oldalakon írják csak ki, hogy hol van hiba. Mikor lesz rend ezen a 

területen.  

  

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a közvilágítást üzemeltetésért felelős cégtől 

elvárja, hogy végezze el a bejelentett hibák javítását. A cégtől csak azt a választ fogadja el, 

hogy a hibát javították, semmi mást. Ha ez nem történik meg, akkor keresnek más üzemeltetőt. 

Megjegyzésként elmondta, hogy az interpellációját úgy nyújtotta be a képviselő, hogy 

kiradírozott dolgokat, így hogy a közvilágítási hiba hol van, azt nem lehet látni. A József A. 

utcában volt a hiba, amit felhozott, de ott ég a lámpa.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem kapott választ, nem fogadta el a választ. Az 

interpelláció lényege az volt, hogy a bejelentő rendszer nem működik megfelelően. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6316   Száma: 24.09.19/14/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József közvilágítási hibák bejelentésével 

kapcsolatos interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

112/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közvilágítás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 3----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a nyugati temető Kanizsai utcai oldalán kialakított 

parkolókat ott lévő vállalkozások érdekkörébe tartozó gépjárművek foglalták el. Ebben február 

15-én és április 18-án is interpelláltam. Polgármester úr az áprilisi közgyűlésen a következő 

választ adta, hogy „közlekedési tábla azért nem lesz kihelyezve, mert a Kresz nem teszi 

lehetővé, és helyette, mivel nem teszi lehetővé, minden esetben ellenőrizzük az adott területet. 

Eddig kilenc esetben indítottunk eljárást és egy autót szállítottunk el a temető melletti 

közterületről. Hatósági eszközökkel próbáljuk fenntartani a rendet.” 2024. július 29-én 

kihelyezték végre a Várakozni tilos táblát. Miért kellett évekig várni és két interpellációt 

követően kényszerűen intézkedni? A tábla kihelyezése után is zsúfolt a Kanizsai utcai parkoló, 

ha valaki jár a temetőbe, akkor látja. Hány alkalommal intézkedtek a hatóságok, hogy ennek a 

táblának érvényt szerezzenek?” 

 

Szita Károly polgármester kérte a képviselőt, hogy tájékozódjon, mielőtt interpellál. Rend 

van a Kanizsai utcában. Azt követően lett ott rend, hogy a vállalkozó, aki okozta ezt a káoszt, 

az önkormányzattól bérel ingatlant és területeket és nem az út szélén várakoztatja az autókat.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. A temető felé jár többször, látta, 

hogy ugyanúgy nehéz parkolni.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6317   Száma: 24.09.19/14/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József Nyugati temető előtti parkolás témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

113/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Nyugati temető előtti parkolás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 4----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „2021. június 18-án és november 25-én kérdést, majd 

azt követően interpellációkat intéztem Polgármester úrhoz, amelyben a laktanya és a MOL kút 

150 m-es szakasznak a biztonságosabbá tételét indítványoztam. 2021. december 7-én 

közmeghallgatáson is elhangzott, hogy 2021. október 19-én a kérdéses szakaszon halálos 

kimenetelű biciklis gázolás történt. Polgármester úr azt ígérte jegyzőkönyvben rögzítetten a 

közmeghallgatáson, hogy amíg a beruházás megvalósul, megoldják zúzott kővel ezt a szakaszt. 

Utána Borhi Zsombor alpolgármester ismételten megerősítette, hogy a kerékpárút zúzott kő 

borítást kap. Január 27-én azt válaszolta, hogy a közbeszerzési eljárás előkészítése folyamatban 

van, az eljárás hamarosan kiírásra kerül. A beruházást a közbeszerzési eljárás eredményének 

függvényében tervezik megvalósítani. Ez 2023. január 27-én hangzott el a közgyűlésen. Egy 

későbbi interpellációban szintén Borhi alpolgármester olvasta fel a választ. „A teljes beruházást 

a közbeszerzési eljárás eredményei és a TOP források rendelkezésre állása függvényében 

tervezik megvalósítani.” Itt már a forrás is kiegészült. Ezt több lakossági fórumon is felvetették. 

2024.05.06-án tartott lakossági fórumon a polgármester kijelentette: „június 20-án kiírják a 

közbeszerzést a kivitelezésre.” Bizottsági ülésen feltett kérdésemre a válasz: „megcsúsztak”. 

Június 27-én a 20-i határidő lejárt és a képviselőknek feladata, hogy ellenőrizzék a végrehajtó 

hatalmat. Mikor lesz biztonságos a közlekedés? Miért nem írták ki a vállalt időre ezt a 

közbeszerzést? Mostani bizottsági ülésen is feltettem ezt a kérdést. Nem kaptam egyértelmű 

választ. A június 20-i kiírás megjelentetési ígérete miért nem valósult meg? Jár-e bocsánatkérés 

az itt élőknek? Miért nem tájékoztatták a helyi sajtón keresztül az itt élőket, hogy miért nem 

képes a vállalt határidőre kiírni?” 
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Szita Károly polgármester a kerékpárút meg fog épülni abban az esetben, ha Brüsszel megadja 

a TOP programokhoz adandó összeget. Jelenleg ennél az útnál a közlekedésbiztonsági audit 

folyamatban van, és ennek lezárását követően írják ki a feltételes közbeszerzést. Forráshiányos 

ez a beruházás, azért nem tudják kiírni a rendes közbeszerzést.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a válasz egy újabb kiegészítés, nem kapott választ, hogy 

miért nem lett kiírva június 20-án. Nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6318   Száma: 24.09.19/14/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 09:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József laktanya és Mol kút közötti útszakasz 

biztonságossá tétele témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.21 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

114/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő laktanya és Mol kút közötti útszakasz biztonságossá tétele témájában benyújtott 

interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 5----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kaposfüreden is a villamoshálózat után rendkívül 

magas rendszerhasználati díjat fizetnek az itt élők az áramszámlájukkal, mint mindenhol 

Magyarországon. A megtakarításnak, hogy kapcsolja le a villanyt nincs értelme megtenni, mert 

jóval olcsóbb az áram, mint a rendszerhasználati díj, amely jóval több, mint az áramfogyasztás, 

továbbá mindegyik után még 27%-os Áfa-t is megfizetik az államnak. Azonban itt egy 
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városrészről van szó, amit mondott Polgármester úr a mai napon évtizedek óta probléma. Ezért 

többször kérdeztem rá. A legutóbbi válasza volt egy új információt tartalmazó, hogy a hibát 

nem a városrész lakói okozzák – ezt ők is tudták – sem az önkormányzat – ezt gyanítottuk – 

hanem Kaposvár területén kívül van a hiba, ami egy 30 km-es vezeték szakaszról van szó, ami 

a város határain kívül van, fákkal van tele, folyamatosan karbantartás alatt van, de nem tudja 

jól karbantartani. Reméli, hogy egyszer be fog következni. Beszéltünk ma már a kisgáti 

városrészen, hogy átvett területet és terveztet kétmillióért. A Kaposfürediek milyen segítségre 

számíthatnak, hiszen van olyan terület, ahol kapnak konkrét segítséget. Korábban is az volt a 

javaslatot, hogy ha az E-onnal tárgyal októberben vesse fel, hogy ahol rendszeresen a 

szolgáltatás nem megfelelő, ott a rendszerhasználati díjat valamilyen módon térítsék vissza, 

hogy azért a szolgáltatásért fizessenek, amilyen szolgáltatást meg is kapnak, olyan minőségben.  

Mikor kéri számon az áramszolgáltatón a rendszerhasználati díj visszatérítést és a megfelelő 

színvonalú szolgáltatás biztosítását? Kérem intézkedjen. 

 

Szita Károly polgármester az előzőekben feltett kérdésére már megadta a választ.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő mivel érdemi választ ott sem kapott, nem fogadta el a 

választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6319   Száma: 24.09.19/14/0/A/KT 

Ideje: 2024 szeptember 19 10:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József kaposfüredi településrészen tapasztalható 

áramszünet témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

115/2024. (IX. 19.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő kaposfüredi településrészen tapasztalható áramszünet témájában benyújtott 

interpellációjára adott választ. 
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Szita Károly polgármester elbúcsúzott a leköszönő képviselőktől, akik emléklapot kaptak. 

Bezárta a nyílt ülést, zárt ülést rendelt el.  

 

Zárt ülés után nyílt ülés következett.  

 

-----Napirend utáni hozzászólás  ----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Tisztelt Kaposváriak! A régi hagyományok lassan 

elhaltak, ezt az alkalmat ragadom meg, hogy megköszönjem mindenkinek, akik a képviseleti 

munkámat segítették: az itt élőknek és a városkörnyéki falvakban lakóinak, a Közgyűlés 

tagjainak, a Városháza, az intézmények, és a vállalatok valamennyi dolgozójának. A bizottsági 

üléseken már elnök úr köszönetét fejezte ki az eddigi munkákért. Köszönöm, hogy külön 

kiemelte elismerve azokat a módosító javaslatokat, amelyeket jobbító szándékkal teszem meg. 

Lezárult a 2019-2024 közötti önkormányzati ciklus, itt a számadás ideje. Munkám során több 

mint ezer javaslatot tettem a rendelkezésemre álló, bár szűkülő intézményeket kihasználni. Itt 

a kérdések átalakítására utalok, tehát interpellációkat, rendeletmódosításokat nyújtottam be. A 

képviselőnek két feladata van alapvető feladata, az egyik az önkormányzati rendeletek alkotása, 

valamint a végrehajtó hatalom ellenőrzése, ezt interpelláció, kérdések formájában teheti meg.  

260 interpellációm közül néhányra az önkormányzat többet teljesített, valamit a másnapra 

elkészítettek. Nem látom annak okát, hogy ezeket a lehetőségeket bármi módon is szűkítse a 

Közgyűlés. Így nincs tűzcsap a járda közepén. Jobb a köztisztaság és a kiszáradt fákkal is külön 

költségvetési kerettel foglalkozott a testület, hogy csak néhányat említsek. Elterjedt hál 

istennek, hogy egyre többen jelzik az itt lakók közül, hogy milyen problémák vannak. Ezt 

közösségi hálón keresztül teszik meg. És már képviselők is csatlakoztak egyre többen élnek 

ezzel a lehetőséggel. A jogalkotás területén elsősorban a szociális területen sikerült több körben 

ugyan elérni eredményeket. Sikerült hozzáigazítani az infláció miatt elértéktelenedett 

jövedelmekhez, valamint a speciális diétára vonatkozó adókedvezmény támogatásként most 

már 90 ezer forint éves költséggel behozni. Ez az országgyűlési képviselőnek a feladata, hiszen 

ez egy adókedvezménynek az állami támogatásával alakítása lenne a fontos, hiszen a 

nyugdíjasok és a munkanélküliek ebből nem részesülhetnek.  

A legnehezebb öt éven vagyunk túl, ami az önkormányzati rendszerben eddig adódott. A 

koronavírus világjárványban több száz kaposvárit vesztettünk el és az áldozatok emlékének 

megőrzése még várat magára. Számomra már van emlékhelyük a Színházpark rózsalugasai, 

amelyek pont a járvány alatt készültek 31 millió forintért. A több száz virág, ahogy nyílik és 

elhervad az elmúlást híven fogja szimbolizálni. Ebben az öt évben a közvilágítás drasztikus 

csökkentése, a buszjáratok csökkentése, olyan visszaesést jelentett, amit az itt élők még nem 

tapasztaltak. Pár éve is elképzelhetetlen volt, hogy 10 milliót megspórolva, megtakarítva az itt 

élő betegekre a négy szakápolót ne biztosítsa és átalakítsa, a civil szférára próbálja áthárítani 

úgy, hogy ez a 10 milliós spórolás mellett csak egy beruházást említenék, 80 millióért sikerült 

pár buckát átadni A város következő éveit meghatározó legfontosabb döntések az államosítások 

lesznek. Ebben az öt évben vizíközmű vagyon és szolgáltatás, hulladékgazdálkodás, védőnői 

szolgálat egy része, a háziorvosi ügyelet államosítása történt meg. Ez követte a korábbi 

gyakorlatot, ahol az egészségügy, az oktatás, az igazgatás központosítása zajlott. Ma többen 

beszéltünk az 1990-es rendszerváltásról. Kicsit hasonló helyzetben vagyunk. A központosítás 

után a csődközeli helyzetben, amikor ezek az ellátások nem működnek, visszakapja majd az 

önkormányzat és próbáljuk elölről megtenni azt, hogy megfelelő ellátásban részesüljenek a 

rászorulók. Telik az idő, generációváltást nem lehet megállítani változás nélkül, ahogy az 

elvándorlást és a betelepítéseket sem.  
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 A nehézségek ne az önfeladásra, hanem munkára és kitartásra ösztönözzenek. A Közgyűlés 

közel fele lecserélődik, hét új képviselő érkezik októbertől. 

Kicsit olyan a mai nap hangulata, mint a Szilveszteré, amit a városi plakátok még szeptember 

végén is hirdetnek. Tudjuk, hogy újév napja még nem hoz újat, de a múló idő figyelmeztet, 

hogy milyen tennivalóink vannak. Ehhez kívánok mindenkinek elsősorban jó egészséget, 

éleslátást és az itt élők érdekében folytatott képviseleti munkát! Köszönöm, hogy 

meghallgattak!” 

 

 

Borhi Zsombor alpolgármester több napirend nem lévén bezárta az ülést.  

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 

            polgármester                                                                              jegyző 

  


